
Min mening om jeres lovforslag. Jeg personligt kan sige at jeg har røget e smøg i snart 3 år. Før det 

røg jeg 40-60 smøger om dagen. Og det var dyrt. Men efter jeg startede med e smøg bruger jeg kun 

ca 200kr om md. Og tilmed er mit helbred blevet meget bedre. Jeg trækker ik efter vejret mere. Og 

mine børn kan holde ud at være i nærheden af mig.  

Og i mit sygepleje erhverv er det blevet ulovligt at ryge. Og jeg ved at mange af mine kolleger er 

hoppet på e- vognen pga rygestop. Så hvordan tror i selv det ville blive hvis i forbyder e-smøg. Et 

helvede. Så tag jeres lovforslag op igen og sig til jer selv om det helbredmessigt kan betale sig. Jeg 

personligt har ik råd til at begynde at ryge igen.  
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